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Federico Balzaretti reprezentował wczoraj Romę w Taorminie na spotkaniu

agentów, dyrektorów piłkarskich i klubowych działaczy, gdzie omawiane

były m.in. kwestie młodych piłkarzy. Przy tej okazji były gracz Palermo

udzielił kilku wywiadów.

 

BALZARETTI DLA TUTTOMERCATOWEB

- Miałem możliwości kontynuacji gry, jednak jeśli nie znajdujesz się w odpowiedniej

kondycji, nie możesz dać maksimum. Zatem lepiej było zakończyć karierę. Uczę się

na dyrektora sportowego. Zobaczymy... W karierze miałem dobrze przygotowanych

dyrektorów jak Capozucca, Nelso Ricci, Corvino i Sabatini. Reprezentuję w

Taorminie Romę. Moja rola? Śledzę chłopaków grających na wypożyczeniach, ich

rozwój. Są bowiem naszym dziedzictwem i trzeba ich monitorować.

 

BALZARETTI DLA GIANLUCI DI MARZIO

Którzy młodzi piłkarze Romy, z obecnych, są najbardziej interesujący?

- Jest Verde, który ma w tym sezonie wielką okazję we Frosinone, jednak jest już

znany, z kolei trzeba uważać na obrońców Sommę i Calabresiego, słychać jak się o

nich mówi. Jednak chcę powiedzieć, że wszyscy będę mieli taką samą szansę, żeby

się przebić.

 

Gerson?

- Jest naprawdę mocny, jednak wciąż nie posiada dokumentów, aby u nas grać.

 

Wysłanie go na wypożyczenie?

- Według mnie najlepszą rzeczą do zrobienia w jego przypadku jest jego

zatrzymanie, jak to zrobił Milan po przybyciu Pato. Zatrzymanie w Romie,

aklimatyzacja, umożliwienie nauki języka i rozpoczęcie treningów z kolegami, aby

zapewnić rozwój: jego potencjał jest naprawdę godny uwagi, trzeba dać jedynie

czas.
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Destro?

- Myślę, że Mattia dokonał wyboru młodego gracza, który ma wielkie pragnienie gry.

W Romie zaczął bardzo dobrze, jednak wiadomo, konkurencja jest duża, są wielcy

mistrzowie: najpierw Totti, teraz przybył również Dzeko, byłoby mu ciężko. Bologna

jest bardzo ważnym miejscem, po zakończeniu sezonu będą mistrzostwa Europy i

regularna gra jest ważna. Myślę, że może dokonać tam wielkich rzeczy.

 

BALZARETTI DLA SPORTITALIA

Roma pozyskała Digne...

- Digne jest graczem, którego Garcia zna dobrze, miał go w Lille.

 

Może przyjść również Juan Jesus.

- Nie wiem czy przyjdzie, jednak jest na pewno mocnym obrońcą.

Co myślisz o Dzeko?

- Jest graczem o ogromnej wartości, Roma pozyskała wielkiego mistrza.

 

Iturbe może odejść. Puszczenie go jest właściwą decyzją?

- Nie wiem, mam nadzieję, że zostanie, ale dużo zależy również od jego woli. Bardzo

się przykłada na treningach.

 

Roma-Juventus, co myślisz o meczu?

- Ważniejszy od wyniku będzie występ. To zawsze ważny i piękny pojedynek, to

dwójka rywali, która co roku rywalizuje o ważne cele. To będzie piękne spotkanie.
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